

THE SIGNATURE TOURS

by ICE HOLIDAYS SDN BHD

9D
7N

SECRET HAVEN OF INNER MONGOLIA

ORDOS GRASSLAND | WEST DREAMY VALLEY | HOHHOT | XIANGSHAWAN

内蒙古秘境宝地

鄂尔多斯草原 | 西部梦幻大峡谷 | 呼和浩特 | 响沙湾



NO SHOPPING STOP, NO OPTIONAL TOUR, NO SELLING IN COACH

Business Class Chartered Flight

商务舱包机直飞



2+1 Luxury VIP Air-conditioned Coach

2+1豪华VIP空调旅游车



ASIA

West Dreamy Valley
西部梦幻大峡谷

goldendestinations.com

Tour Code: 9SCDSN

S-Class Journey, Signature Memories



全心服务 难忘体验



The Signature Team embraces your journey with unwavering authenticity, methodically crafting every nuance. Our service stems from the core, characterized by a client-first professionalism, providing wholehearted and adept planning.

卓越旅程团队满怀真诚, 为您的旅程精心雕琢每个细节。我们的服务源自核心, 以客户至上的专业精神为特征, 提供全心全意和熟练的规划。



Professional Team

专业旅游团队

Our people are certified travel professionals who have over years of experience. Every staff undergoes extensive customer service and quality assurance training.

我们的团队是经过认证的旅游专业人员, 拥有超过多年的经验。每位员工都接受了广泛的客户服务和质量保证培训。



Exclusive & Meticulous Route Planning

独家精心策划

Our Exclusive & Meticulous Route Planning ensures every journey is tailored to your dreams and designed with meticulous care. It may provide you with an unforgettable journey!

带您一起用以前所未有的方式来探索世界。我们会提供独家细致的路线规划, 确保每一次旅程都根据您的梦想专门定制, 让您拥有难以忘怀的旅程体验!



Accommodation

住宿

We have always embraced the concept of 'home away from home' when selecting hotels. We often go to great lengths to meticulously assess factors such as room types, geographical locations, and even the views available from within the rooms, all to ensure that we provide you with an accommodation experience that meets the standards. Our aim is to make your journey feel as comfortable as being at home. Typically, our first choice is 4-star and 5-star hotels, as they often meet our expectations for good quality accommodation.

我们一直秉承着宾至如归的理念来挑选酒店。我们经常以酒店的房型、地理位置, 甚至房内可欣赏到的景色来尽心筛选, 以确保为您提供最符合标准的住宿体验, 让您在旅途中也能感受到如同在家一般的舒适。通常4星和5星级酒店都是我们的首选, 因为它们往往能达到我们对好质量住宿的要求。



Yihe Ecological Cultural Park
颐和文化生态园

9D 7N

SECRET HAVEN OF INNER MONGOLIA

ORDOS GRASSLAND | WEST DREAMY VALLEY | HOHHOT | XIANGSHAWAN

DAY 01 KUL ✈️ ORDOS CITY (MOB/SP)

- Upon arrival at Ordos Airport, we will enjoy the **local special barbecue** and check in to the hotel.

DAY 02 ORDOS CITY - 130KM - ORDOS GRASSLAND (HB/LL/LD)

- 📷 • **Ordos Grassland (include drone aerial photography):** Wear Traditional Mongolian Costumes and experience the rich Mongolian culture.
- Enjoy **bonfire parties** at night with cheerful songs and dances, creating a pleasant atmosphere!

Remarks: Non refundable if canceled due to bad weather.

DAY 03 ORDOS GRASSLAND - 250KM - WEST DREAMY VALLEY - 150KM - LINHE (HB/LL/LD)

- 📷 📷 • **West Dreamy Valley (electric vehicle ride included):** A magnificent mountain landscape that astounds visitors with its grandeur and mystery, known as "China's Last Secret Land" and "The Source of Inspiration for Artists."

DAY 04 LINHE - 240KM - BAOTOU (HB/LL/LD)

- 📷 • **Saihantala Ecological Park**, where you can enjoy the tranquility and beauty of nature.
- 📷 • **Miaofa Temple:** Nationally renowned 3A scenic area and key cultural relic protection unit.
- **Baotou Street:** The restored Ming and Qing Dynasty-styled buildings, serving as the oldest shops, adds a rich commercial atmosphere to the street.

DAY 05 BAOTOU - 170KM - HOHHOT (HB/LL/LD)

- 📷 • One of China's largest highland lakes - **Hasuhai Lake**.
- **Zhaojun Museum:** To admire rich and precious historical artifacts, showcasing the vibrant cultural charm of Inner Mongolia.
- In the evening, walk along **Saishang Old Street** to experience its historical and cultural heritage.

Remarks:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/
LL=Local Lunch/LD=Local Dinner/SP=Supper

📷 Exclusive Arrangement 📷 VIP Fast Line Arrangement

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

DAY 06 HOHHOT - 180KM - JUNGAR BANNER (HB/LL/LD)

- 📷 • **Laoniawan Yellow River Grand Canyon:** Experience the majestic Yellow River Grand Canyon and its unique natural beauty.
- **Divine Ox Square**, which symbolizes the magical power of nature.

DAY 07 JUNGAR BANNER - 170KM - WHISTLING DUNE BAY (HB/LL/LD)

- 📷 📷 • **Whistling Dune Bay (Lotus) Hotel**, 5A desert resort destination combining sightseeing and leisure.
- 📷 • Enjoy the **entertainment package** at Xiansha Island and Yuesha Island

Remarks: Some activities have specific age and physical condition requirements. No refund.

DAY 08 WHISTLING DUNE BAY - 90KM - KANGBASHI ✈️ KUALA LUMPUR (HB/LL/LD)

- **Yihe Ecological Cultural Park:** Explore its rich natural landscapes and cultural heritage.
- Head to **Kangbashi District**.
- Depart for home.

DAY 09 ARRIVED KUALA LUMPUR (MOB)



Saihantala Ecological Park
罕塔拉公园

9天 7晚

内蒙古秘境宝地

鄂尔多斯草原 | 西部梦幻大峡谷 | 呼和浩特 | 响沙湾



Baotou Street
包头金街

第01天 吉隆坡 ✈️ 鄂尔多斯

(机上用餐/宵夜)

- 接机之后, 品尝当地特色烧烤, 入住酒店。

第02天 鄂尔多斯 - 130KM - 鄂尔多斯草原

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 鄂尔多斯草原(含无人机航拍): 穿上蒙古服饰, 体验浓郁的蒙古族风情。
- 夜晚还有热闹的篝火晚会, 伴随着欢快的歌舞, 营造出愉悦氛围

※天气原因取消无费用退理

第03天 鄂尔多斯草原 - 250KM - (酒店早餐/道地午餐/道地晚餐) 西部梦幻大峡谷 - 150KM - 临河

- 📷 西部梦幻大峡谷(含电瓶车): 山中的一处壮美景观, 以其宏大和神秘的风貌震撼世人。因此被誉为“中国最后的秘境”和“艺术家的创作源泉。”

第04天 临河 - 240KM - 包头

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 赛罕塔拉公园, 让你尽情感受自然的宁静和优美。
- 📷 妙法禅寺: 国家著名3A级景区, 重点文物保护单位。
- 包头金街: 经修复焕发新生的明清风格建筑作为最古老商号, 增添了浓厚的商业氛围。

第05天 包头 - 170KM - 呼和浩特

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 哈素海, 中国最大的高山湖泊之一。
- 昭君博物院: 领略丰富珍贵的历史文物, 尽显内蒙古的多彩文化魅力。
- 夜晚漫步塞上老街, 感受历史文化的沉淀, 体验明代万历年间大召的韵味。

免责声明:

行程次序以当地旅行社安排为准。行程, 膳食, 住宿, 交通等可能会因不可抗力因素而更动, 恕不另行通知。

第06天 呼和浩特 - 180KM - 准格尔旗

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 老牛湾黄河大峡谷: 体验壮丽深邃的峡谷景色, 感受黄河的澎湃与宁静, 领略大自然的雄浑独特美景。
- 📷 神牛广场, 欣赏巨大的神牛雕像, 象征着自然界神奇的力量。

第07天 准格尔旗 - 170KM - 响沙湾

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 📷 VIP 响沙湾莲花度假酒店, 国家5A级景区沙漠度假胜地。
- 📷 畅玩仙沙岛、悦沙岛娱乐套票。

※个别项目对年龄与身体条件有一定要求, 如不能参加无法退费

第08天 响沙湾 - 90KM - 康巴什 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 颐和 cultural 生态园: 探索其丰富的自然景观和文化遗产。
- 前往康巴什新区。
- 启程回家。

第09天 抵达吉隆坡

(机上用餐)



神牛廣場

Divine Ox Square
神牛广场

Must See Attraction



经典地标 深入探索

Carefree

悠游

Enjoy relaxation, truly appreciate the world

享受放松 感慨世界美好

Capture

收获

The color & essence of each journey

旅途中的色彩和精髓

Cozy

温馨

Vibes to create joyful moment together

共创愉悦片刻

鄂尔多斯草原



Ordos Grassland

A national 4A-level tourist attraction, it is the largest grassland resort in western Inner Mongolia, featuring vast grasslands, deserts, and thousands of lakes. Here, you can enjoy magnificent scenery and experience Mongolian ethnic culture

国家4A级旅游景区，位于内蒙古西部，是大型草原休闲度假胜地，拥有草原、沙漠和数千大小湖泊。在这里，既可欣赏绮丽风光，又能体验蒙古族的风情。



体验蒙古服饰和航拍



Experience wearing Traditional Mongolian Costumes

Dressed in traditional Mongolian costumes to have photograph captured by a professional photographer using aerial photography. For example, aerial views of the Mongolian grasslands reveal vast green pastures, herds of cattle and sheep, and winding rivers, showcasing nature's grandeur and harmony.

穿上蒙古服装，由专业摄影师航拍。例如，航拍蒙古草原，映现广阔绿野、牛羊成群和蜿蜒河流，彰显自然的壮丽和和谐。



西部梦幻大峡谷

West Dreamy Valley

Its spectacular landscapes, towering cliffs and deep ravines is incredibly captivating, regardless of the weather condition.

西部梦幻大峡谷以其壮观的地貌、高耸的悬崖和深邃的峡谷闻名。不论是在阳光下还是在阴影中，这里的景色都极为迷人。

Hasuhai Lake 哈素海



One of China's largest alpine lakes, oval-shaped with crystal-clear water, surrounded by majestic mountains. Visitors can stroll along the lakeshore and enjoy the beautiful scenery of the lake and mountains.

中国最大的高山湖泊之一，呈椭圆形，水质清澈见底，周围群山环绕，景色壮丽。您可以在湖边徜徉，尽享湖光山色之美。



老牛湾黄河大峡谷



LAONIUAN YELLOW RIVER GRAND CANYON

Particularly at sunset, the Yellow River and the canyon complement each other, creating a breathtakingly beautiful scene during sunset.

黄河在老牛湾流经大峡谷，河水时而湍急，时而平缓，尤其在夕阳下，黄河与峡谷交相辉映，美不胜收。



响沙湾莲花酒店

Whistling Dune Bay (Lotus) Hotel



One of Inner Mongolia's 5A-rated tourist attractions and among the top ten tourist destinations in the region, it is a desert-themed resort.

内蒙古的5A级旅游景区和全区十大旅游胜地之一，以沙漠为主题的度假胜地。

Taste Indulge 味蕾



诈马宴 Zhama Cuisine

- Traditional Mongolian feast, rich in history and cultural significance.
- 蒙古族传统盛宴, 历史悠久, 文化深厚。



响沙湾莲花度假酒店自助餐 Whistling Dune Bay Lotus Resort Buffet

- The buffet typically includes a wide range of dishes to satisfy various preferences.
- 自助餐提供丰富多样的菜肴, 满足不同口味需求。例如: 传统蒙古菜、国际美食、甜点、各类饮品等。



特色烧烤 Local Specialty Barbecue

- With minimal seasoning, just salt and unique grilling techniques, it delivers crispy, tender, flavorful meat.
- 无需复杂调料, 只用少许盐和独特的烤肉技巧, 便能做出外酥内嫩、香味浓郁的肉类。

Remarks/备注

All pictures in brochure are for illustration purpose only/行程上的图片仅供参考

Days 天数	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SUPPER 宵夜
1	-	-	飞机餐 Meal on board	特色烧烤(70) Local Specialty Barbecue
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	牧民手扒肉(60) Hand Shredded Mutton Cuisine	诈马宴(280) "Zhama" Cuisine	-
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	巴盟风味(60) Bayannur Cuisine	巴盟风味(70) Bayannur Cuisine	-
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	中式合菜(60) Chinese Cuisine	中式合菜(80) Chinese Cuisine	-
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	特色烧麦(60) Mongolian Steamed Dumpling	涮羊肉(70) Mongolian Hot Pot	-
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	农家风味(60) Farm Cuisine	中式合菜(80) Chinese Cuisine	-
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	莲花酒店自助(268) Lotus Resort Buffet	莲花酒店自助(268) Lotus Resort Buffet	-
8	酒店早餐 Hotel Breakfast	中式合菜(60) Chinese Cuisine	西北风味(80) Northwest Cuisine	-
9	飞机餐 Meal on board	-	-	-

Experience carefully curated local specialty dishes, savor them firsthand, and immerse yourself in the traditional culture embedded in the ingredients, conveyed through the excitement of your taste buds. Be touched by the chef's skill in preserving the authentic flavors, showcasing a profound love for their homeland.

精心安排的当地特色菜肴, 亲自品尝美食, 通过味蕾传达的激动, 深入探索蕴含在食材中的传统文化。感受到厨师对家乡的深厚情感, 呈现出原汁原味的烹饪技艺, 让人感动不已。



Accommodation 旅宿



Embark on a complete journey at 4-star & 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.

全程安排四+五星级酒店，让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



STAY 住宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级	REMARKS 备注
1 Night	Ordos	Shuangman International Hotel or similar	★★★★★	A park-themed hotel with love-themed landscapes and unique gardens.
1 Night	Ordos	Mongolian Yurt or similar	Mongolia Style	Upgrade to enjoy a nice view of the grassland scenery from the comfort of your room.
1 Night	Linhe	Ramada by Wyndham Bayannur or similar	★★★★★	Decorated to star-rated standards, with a beautiful interior, innovative facilities and unique style.
1 Night	Baotou	Header Hotel or similar	★★★★★	Located in the central business district near downtown Baotou, with convenient access
1 Night	Hohhot	Lanyang Lindun Hotel or similar	★★★★★	Located in a prime area with elegant design and upscale amenities.
1 Night	Jungar Banner	Avanna Hotel or similar	★★★★★	Luxurious high-end hotel, centrally situated near Jungar Banner.
1 Night	Whistling Dune Bay	Lianhua (Lotus) Hotel or similar	★★★★★	Enjoy a full-day retreat at an exclusive hotel with entertainment package. (Balcony room with desert view)



THE SIGNATURE TOURS

Travel Partner:

Instagram: thesignaturetours
Facebook: The Signature Tours